

CB PL

1st Session, 49th Legislature,
New Brunswick,
28 Elizabeth II, 1979

1^{ère} session, 49^e Législature,
Nouveau-Brunswick,
28 Elizabeth II, 1979

JUL 19 1979

83

FACULTY OF
LAW LIBRARY
UNIVERSITY OF
NEW BRUNSWICK

BILL

PROJET DE LOI

AN ACT TO AMEND THE
FOREST PRODUCTS ACT

LOI MODIFIANT LA LOI SUR
LES PRODUITS FORESTIERS

HON. J.W. BIRD

L'HON. J.W. BIRD

**An Act to Amend the
Forest Products Act**

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

1 Section 1 of the Forest Products Act, chapter F-21 of the Revised Statutes, 1973, is amended by repealing the definition

(a) "Minister" and substituting therefore the following:

"Minister" means the Minister of Natural Resources and includes any person designated by him to act on his behalf;

(b) "private woodlot" and substituting therefore the following:

"private woodlot" means forest land owned by anyone other than the Crown or a person whose principal business is the utilization of primary forest products in a manufacturing process;

2 Section 13 of the said Act is amended by striking out the words "of Natural Resources" in line 22 thereof.

**Loi modifiant la Loi
sur les produits forestiers**

Sa Majesté, sur l'avis et du consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, décrète:

1 L'article 1 de la Loi sur les produits forestiers, chapitre F-21 des Lois révisées de 1973, est modifié

a) par l'abrogation de la définition «Ministre» et son remplacement par ce qui suit:

«Ministre» désigne le ministre des Ressources naturelles et s'entend également de toute personne qu'il désigne pour le représenter;

b) par l'abrogation de la définition «terrain boisé privé» et son remplacement par ce qui suit:

«terrain boisé privé» désigne un terrain boisé appartenant à toute personne autre que la Couronne ou une personne dont l'activité principale consiste en l'utilisation de produits forestiers de base dans un procédé de fabrication;

2 Cette loi est en outre modifiée par la suppression à la ligne 22 de l'article 13 des termes «des Ressources naturelles».

1st Session, 49th Legislature,
New Brunswick,
28 Elizabeth II, 1979

1^{re} session, 49^e Législature,
Nouveau-Brunswick,
28 Elizabeth II, 1979

BILL

PROJET DE LOI

AN ACT TO AMEND THE
FOREST PRODUCTS ACT

LOI MODIFIANT LA LOI SUR
LES PRODUITS FORESTIERS

Read first time

Première lecture

Read second time

Deuxième lecture

Committee

Comité

Read third time

Troisième lecture

HON. J.W. BIRD

L'HON. J.W. BIRD
